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Styrelsemöte den 1 mars år 2022. 
 
Plats: Digitalt 19:00-20:00 
Närvarande: Pehr Lind, Lars Ljungdahl, Veronica Malm, Mats Johansson, Anne Kawecki, Alenka Jejcic 

 
Mötet föregicks av föreläsningen ”Kan jag ladda bilen i Södertälje”. 
 
Bengt Andersson från kommunen och Anna Blom från Telge Energi informerade om arbetet med ladd-
stolpar i kommunen. Antal deltagare var 12 st.  inklusive föreläsare. 
 

1. Mötets öppnande 
Pehr öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

3. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet 
Pehr Lind utsågs till mötesordförande och Anne Kawecki till mötessekreterare.  Lars Ljungdahl och 
Alenka Jejcic utsågs till justerare. 
 

4 Föregående protokoll:  
 Angående förfrågan till Nykvarns kommun om nya vatten-planen: Pehr har kontaktat kommunen men 
de hade ännu inte tillsatt någon miljöhandläggare så ärendet lämnas över till Åke Andersson. 

Angående årsmötet så har Veronica ännu ej fått svar från kommunen om vi kan boka lokal till det i 
Stadshuset. Hon meddelar via email så fort hon vet. 

Angående bidrag från Riks. till material för att bygga bi-hotell på Hölö biblioteks kläd-bytardagar en gång 
per termin så går det bra. De kan då vid dessa tillfällen sprida information om naturskyddsföreningen 
och det kan skrivas in i vårt program.      

5. Inkommen post 
Fysisk: Ingen 

Email: Vi har fått erbjudande från kommunen att delta i familjedagen på Tveta i juni. 

6. Ekonomi 
Ekonomin är i balans. 

7. Remisser 
Remisser gällande Södertälje:  

Planen för parkområdet strax norr om Sorbonnehuset; Detaljplan för del av Tälje 1.1 (kanaltorget).        
Lars svarar. 

Samrådet om Grönstrategi för Södertälje kommun. Lars och även Mats svarar senast 28 april.  

Inlämnade remissvar Södertälje: 

Miljö och klimatstrategi, år 2022 - 2030. 

Äldreboendet Lina 

Remisser gällande Nykvarn: Inga ärenden. 
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8. Genomförda aktiviteter 
Inga 

9. Kommande aktiviteter 
Se vårprogrammet för år 2022  

5 april:  Föreläsning av Mikael Fransson från Länsstyrelsen; Vargarna i vårt närområde. 

Därefter årsmöte. Se nedan. 

Torgmöte 23 april i Södertälje centrum på tema Nedskräpning. Mats, Kerstin, Anne och Alenka deltar. 
Polistillstånd behöver sökas. Någon i gruppen gör detta.  

Skräp-plockar dagar är planerade vid fyra tillfällen i april och maj. Exakta datum bestäms senare. 

Föreläsning den 3 maj ”Hur genomför jag en hållbar svemester”. 

Avslutande möte 14 juni på Strömsborgs båtklubb, Nykvarn. 

10. Kommande möten 
Årsmöte den 5 april; om möjligt fysiskt i Stadshuset. 

Årsredovisning, Revisionsberättelse, Verksamhetsberättelse och Valberedningens förslag på ny styrelse 
är klar. 

Lars skickar ut kallelse med dagordning till alla medlemmar inför årsmötet. 

Handlingarna från årsmötet ska vara inlämnade senast den 30 april. 

Nya styrelsen får tillsätta en arbetsgrupp gällande tillåtet antal medlemmar i styrelsen. 

Pehr tar med axelbanden till årsmötet för att användas på torgmötet den 23 april. 

11. Övriga frågor 
I de senaste kretsbreven informerades om Föreningens kampanjer för 2022 som man kan delta i. 

Låt skogen leva (7 mars- 10 april) 

Rädda bina (4 april-13 maj) 

Samt ”Valarbete inför valet”. 

Vi kanske ska ha någon aktivitet inför valet efter sommaren. Pehr kan medverka i Nykvarn i så fall. 

Mats föreslår att vi ska försöka få tag i fältbiologerna i Järna och inbjuda dom att komma och prata till 
hösten. 

12. Mötet avslutas 
Pehr tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet. 

 

Vid protokollet: 

 

Anne Kawecki  

 

 

 

Justeras: 

 

 

  

Alenka Jejcic                                       Lars Ljungdahl 


